

●使用 APST 的 MediaHub 产品，可以重新布置客房内的影音连接路端口，使其更加方便客人使用。用户在出差旅游时都会带上手提电脑、影音及游戏设备。MediaHub 为用户提供可连接 iPod、mp3、DVD 机、Playstation、Xbox、手提电脑、数码相机以及数码摄录机的集线器，令客户可以充分利用 IRES（客房内娱乐设施）。

●利用 MediaHub，用户无须断开任何现有的电缆连接，只要简单插上插头即可透过 IRES 进行播映或游戏，避免了昂贵的电缆改装费用，亦避免连接器或插头受损。用户除了可享受互联网带来的便利外，亦可以用高解像电视及 IRES 来预览画面，透过室内音声系统播放音乐、利用房间内的电视浏览家庭相簿，或者在宽屏幕显示器上玩最爱的游戏或工作。

●MediaHub 无须改装现在的电缆连接，用户可以透过 IRES 即插即用相关装置，减少了工程人员改装客房网络电缆的需要，亦避免了连接器受损。安装采用即插即用客户接口，十分简单。可安装在墙壁或书台上。

## MediaHub 的功能及优点

- ★可以简便地重新布置客房常用的影音连接端口
- ★设有自动感应及/或人手切换，自动追踪合适频道
- ★智慧型的活动装置技术，使用简便。
- ★即插即用，使用简单，无须安装或配置
- ★无须断开现有的 IRES 线路
- ★透过 STB 或电视发出连串指令进行自动感应
- ★3.5mm 音响插座可以即插即用 iPod、MP3 播放器或手提电脑耳机
- ★手提电脑专用的 VGA 连接器
- ★移动电话及 iPod 等专用的 USB 插座，供充电
- ★连接游戏装置及摄录机的影音与 S-影像多功能插座
- ★设有高解像输入 HDMI 端口

## MediaHub 技术规格

- RCA 插口（白色/左喇叭-红色/右喇叭及黄色/影像讯号端口）
- 5-Video 插口
- 3.5mm 音频输入 Minijack（小型接口）
- VGA 插口-（1）HDMI 端口
- 可提供 5volt 电流的 USB 端口

## MediaHub 规格

- 重量: 0.9kg
- 入墙式: 186 (长) x 73 (宽) x 45 (高) 毫米
- 座套式: 186 (长) x 73 (宽) x 45 (高) 毫米
- 颜色: 黑色前置插槽面板, 两旁有银色斜板, 可订制其他款式
- 物料: ABS 塑胶

### 产品可订制范围:

- 1、颜色
- 2、线缆的长度
- 3、物料
- 4、连接插孔

## Product Description of Multimedia Connectors

MediaHub Multimedia Connectors create first-class multimedia audio and video connectivity solutions for you. With APST MediaHub products, you can rearrange link ports of your parlor, to make it more convenient for guests to use. When taking a travel or business trip, users usually take portable computers, audio and video devices and game devices. Actually, MediaHub can provide you with hubs, which can link iPod, mp3, DVD machine, Playstation, Xbox, portable computers, digital cameras and digital video cameras, and enable you to make full use of IRES (indoor recreational facilities).

You can simply apply MediaHub by plugging in, and you can play videos or music, or play games through IRES, rather than disconnecting any existing cable connections. As a result, you can not only avoid expensive costs of cable modification, but also avoid damage to the connector or plugs. Except the convenience of internet, users can preview screen with high-definition television and IRES, play music through indoor sound system, browse the family photo album, or play favorite games or work with the wide-screen display.

## Functions and advantages of AT-MH

- ★It's easy to rearrange the commonly used audio and video link ports of the parlor.
- ★It's equipped with automatic sensing and / or manual switch, which can automatically track the appropriate channel.
- ★It's easy to use with the intelligent active device technology.
- ★It's plug-and-play and easy to use, without the need of extra installation or allocation.
- ★Don't need to disconnect existing IRES connections.
- ★It is capable of automatic sensing through a series of directives given by the STB or TV.
- ★The 3.5mm socket of sound system can connect and immediately utilize iPod, MP3 player and laptop headsets.
- ★Special VGA connectors for Laptops
- ★Special USB sockets for charging of mobile phones and ipod
- ★Video and S-video multi-function sockets for charging and connecting game devices and video cameras
- ★ It's equipped with high-resolution HDMI input ports.
- ★ It's fitted with a power outle

## Specifications of MediaHub

- Weight: 0.9kg
- Into the wall series: 186mm (length) x 73mm (width) x 45mm (height)
- Desktop series: 186mm (length) x 73mm (width) x 45mm (height)
- Color: connectivity panel is black, silver inclined plate on both sides, and also you can order other styles.
- Material: ABS plastic
- Optional inclined plate color, connector jack and Material.